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ZAPISNIK  
 

29. seje Občinskega sveta Občine Tolmin, 
ki je potekala v torek, 14. 6. 2022 ob 17.00 v veliki sejni sobi Občine Tolmin 

 

 
PRISOTNI ČLANI OBČINSKEGA SVETA (OS): Oton Bratuž, Nataša Gabršček, Klemen Grahelj, Žan 

Isakoski Drole, Brigita Jerkič, Peter Kavčič, Aljoša Križnič, Karel Laharnar, Gregor Lapanja, Boris Leban, 
Miha Mežnar, Darija Mrak, Špela Mrak, Danijel Oblak, Gregor Poljak, Jasna Rot, Klemen Šavli, Tomaž 

Štenkler.  
 

OPRAVIČENO ODSOTNI ČLANI OS: Grega Rodman, Matej Skočir, Matjaž Žbogar. 

 
NEOPRAVIČENO ODSOTNI ČLANI OS: / 

 
OSTALI PRISOTNI: Maša Klavora, podžupanja v funkciji županje, člani občinske uprave: direktor 

občinske uprave mag. Matjaž Kos, vodja oddelka za okolje in prostor Sanja Sivec Levpušček, vodja 

oddelka za gospodarstvo, negospodarstvo in finance Janja Bičič, pomočnik vodje oddelka za okolje in 
prostor za vodenje investicij Borut Rovšček, višji svetovalec za družbene dejavnosti Matej Kavčič, višja 

svetovalka za odnose z javnostjo in protokol Špela Kranjc, višji svetovalec za pravne zadeve Davorin 
Simčič, direktor Goriške lokalne energetske agencije (Golea) Rajko Leban (k 9. točki). 

 
NOVINARJI: Simona Skočir (Radio Primorski Val), Štefan Rutar (KA-TV). 

 

 
K 1. točki dnevnega reda.  

 
Ugotovitev sklepčnosti in sprejem dnevnega reda.  

 

Sejo je ob 17.00 pričela Maša Klavora, podžupanja v funkciji županje in ugotovila, da je občinski svet 
sklepčen. 

 
Ob pričetku seje je bilo prisotnih 16 članov OS.  

 

Predsedujoča je v skladu s 36. členom Poslovnika Občinskega sveta Občine Tolmin predlagala umik 9. 
točke dnevnega reda »Razprava in sklepanje o zaključnem poročilu delovne skupine za oblikovanje 

strateških izhodišč in usmeritev razvoja območja ob sotočju Soče in Tolminke«. 
 

Predsedujoča je odprla razpravo na dnevni red, razpravljavcev ni bilo. 
 

Predsedujoča je predlagani dnevni red dala na glasovanje:  

 
DNEVNI RED 

1. Ugotovitev sklepčnosti in sprejem dnevnega reda.  
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2. Razprava in sklepanje o zapisniku 28. seje občinskega sveta. 
3. Seznanitev s predčasnim prenehanjem mandata županu Urošu Brežanu in imenovanjem Maše 

Klavora za podžupanjo v funkciji županje. 
4. Razprava in sklepanje o predlogu Odloka o spremembah Odloka o proračunu Občine Tolmin za leto 

2022, v prvi obravnavi. 
5. Razprava in sklepanje o predlogu Odloka o spremembi Odloka o ustanovitvi javnega vzgojno-

varstvenega zavoda VVZ Ilke Devetak Bignami Tolmin, v prvi obravnavi. 

6. Razprava in sklepanje o predlogu Odloka o spremembi Odloka o ustanovitvi javnega vzgojno-
izobraževalnega zavoda Glasbena šola Tolmin, v prvi obravnavi. 

7. Razprava in sklepanje o predlogu Pravilnika o dodeljevanju sredstev za programe v mladinskem 
sektorju v občini Tolmin. 

8. Razprava in sklepanje o sklepu o lokacijski preveritvi LP 05 za določitev stavbnega zemljišča pri 

posamični poselitvi v EUP A 368. 
9. Seznanitev s Poročilom o izvajanju Lokalnega energetskega načrta v občini Tolmin za leto 2021. 

10. Vprašanja in predlogi. 

 
Člani OS so glasovali o predlaganem dnevnem redu.  

 
Predsedujoča je ugotovila, da je na seji prisotnih 16 članov OS. Člani OS so s 14 glasovi ZA in nobenim 

glasom PROTI sprejeli  
 

S K L E P 

 
Sprejme se predlagani dnevni red. 

 
DNEVNI RED 

1. Ugotovitev sklepčnosti in sprejem dnevnega reda.  
2. Razprava in sklepanje o zapisniku 28. seje občinskega sveta. 

3. Seznanitev s predčasnim prenehanjem mandata županu Urošu Brežanu in imenovanjem 

Maše Klavora za podžupanjo v funkciji županje. 
4. Razprava in sklepanje o predlogu Odloka o spremembah Odloka o proračunu Občine 

Tolmin za leto 2022, v prvi obravnavi. 
5. Razprava in sklepanje o predlogu Odloka o spremembi Odloka o ustanovitvi javnega 

vzgojno-varstvenega zavoda VVZ Ilke Devetak Bignami Tolmin, v prvi obravnavi. 

6. Razprava in sklepanje o predlogu Odloka o spremembi Odloka o ustanovitvi javnega 
vzgojno-izobraževalnega zavoda Glasbena šola Tolmin, v prvi obravnavi. 

7. Razprava in sklepanje o predlogu Pravilnika o dodeljevanju sredstev za programe v 
mladinskem sektorju v občini Tolmin. 

8. Razprava in sklepanje o sklepu o lokacijski preveritvi LP 05 za določitev stavbnega 
zemljišča pri posamični poselitvi v EUP A 368. 

9. Seznanitev s Poročilom o izvajanju Lokalnega energetskega načrta v občini Tolmin za 

leto 2021. 
10. Vprašanja in predlogi. 

 
 

K 2. točki dnevnega reda. 

 
Razprava in sklepanje o zapisniku 28. seje občinskega sveta. 

 
Predsedujoča je odprla razpravo o zapisniku 28. seje OS, v kateri je sodeloval Danijel Oblak. 

 

Danijel Oblak je opozoril, da v zapisniku ni naveden njegov odhod s seje. 
 

Predsedujoča je dala predlog zapisnika na glasovanje. 
 

Predsedujoča je ugotovila, da je na seji prisotnih 15 članov OS. Člani OS so s 15 glasovi ZA in nobenim 
glasom PROTI sprejeli  
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S K L E P 

 
Sprejme se zapisnik 28. seje Občinskega sveta Občine Tolmin. 

 
 

K 3. točki dnevnega reda. 

 
Seznanitev s predčasnim prenehanjem mandata županu Urošu Brežanu in imenovanjem 

Maše Klavora za podžupanjo v funkciji županje. 
 

Poročevalec višji svetovalec za pravne zadeve Davorin Simčič. 

 
Poročilo Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja je podal podpredsednik komisije Tomaž 

Štenkler. 
 

Predsedujoča je odprla razpravo, vendar razpravljavcev ni bilo. 
 

Predsedujoča je dala predlog sklepa na glasovanje. 

 
Predsedujoča je ugotovila, da je na seji prisotnih 16 članov OS. Člani OS so s 15 glasovi ZA in nobenim 

glasom PROTI sprejeli  

 
S K L E P 

 
Občinski svet Občine Tolmin ugotavlja, da je županu Urošu Brežanu predčasno prenehal 

mandat župana, in sicer z dnem izvolitve za ministra za okolje in prostor v Vladi Republike 
Slovenije dne 1. 6. 2022. 

 

 
K 4. točki dnevnega reda. 

 
Razprava in sklepanje o predlogu Odloka o spremembah Odloka o proračunu Občine Tolmin 

za leto 2022, v prvi obravnavi. 

 
Poročevalka vodja oddelka za gospodarstvo, negospodarstvo in finance Janja Bičič.  

 
Ob 17.22 se je seje udeležila Nataša Gabršček, ob 17.35 pa se je seje udeležil Peter Kavčič. 

 
V nadaljevanju so nato poročali še vodja oddelka za okolje in prostor Sanja Sivec Levpušček, pomočnik 

vodje oddelka za okolje in prostor za vodenje investicij Borut Rovšček, ki je obrazložil glede vstopno-

izstopnega mesta na Volarjih, ter višji svetovalec za družbene dejavnosti Matej Kavčič. 
 

Za Komisijo za turizem in razvoj podeželja je poročal predsednik komisije Boris Leban. Seja je potekala 
skupaj z Odborom za gospodarstvo, zato je zaradi današnje odsotnosti predsednika tega odbora v 

nadaljevanju prebral skupni sklep. Za Odbor za okolje in prostor je poročal predsednik odbora Klemen 

Šavli, za Odbor za gospodarske javne službe in promet predsednik odbora Oton Bratuž, za Odbor za 
družbene dejavnosti predsednik odbora Peter Kavčič in za Statutarno pravno komisijo predsednik 

komisije Danijel Oblak. 
 

Predsedujoča je odprla razpravo, v kateri so sodelovali Danijel Oblak, Jasna Rot, Oton Bratuž, Maša 

Klavora, Matej Kavčič, mag. Matjaž Kos, Borut Rovšček, Janja Bičič, Sanja Sivec Levpušček, Gregor 
Poljak, Matej Kavčič in Karel Laharnar.  

 
V razpravi so bile izpostavljene naslednje zadeve: 

- predlog glede predstavitve večjih projektov (npr. vrednost investicije več kot 1 mio eur) na 
občinskem svetu, 
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- kdaj je predviden začetek gradnje vstopno-izstopnega mesta na Volarjih, 
- predlog za vključitev sredstev v rebalans glede projektiranja navezave pešpoti na Mostu na Soči na 

novo projektiran most (cca. 5.000 eur), 
- kakšna je garancija za izvedbo del, ki so bila z rebalansom prenešena v naslednja leta, 

- gradnja večnamenskega objekta v Športnem parku Brajda – ali so bile nove vrednosti stroškov kaj 
izpogajane, ali je v pogodbi kaj zapisano o možnosti dviga cen, možnost fotovoltaike na vrhu strehe, 

zakaj se prvotno predvidenih sredstev v NRP-ju ni uspelo pridobiti v zadostni višini s strani države, 

- v kakšni fazi je prenova požarnega sistema v šolah, 
- previsoko ocenjena vrednost investicije Zalog 11 – ali ne obstaja kakšen drug način za spodbujanje 

stanovanjskega razvoja, lahko bi sredstva vložili v stanovanjski sklad RS in bi nato oni to zgradili. 
 

Obrazložitve na vprašanja so podali Maša Klavora, Matej Kavčič, mag. Matjaž Kos, Borut Rovšček, Janja 

Bičič in Sanja Sivec Levpušček. 
 

Danijel Oblak je v imenu Statutarno pravne komisije pojasnil, da se mora občinski svet v skladu s 4. 
odst. 91. člena Poslovnika Občinskega sveta Občine Tolmin opredeliti do predstavljenega predloga s 

strani Otona Bratuža – 5.000 eur sredstev za projektiranje navezave pešpoti na Mostu na Soči na novo 
projektiran most.   

 

Vodja oddelka za gospodarstvo, negospodarstvo in finance Janja Bičič je podžupanji v funkciji županje 
Maši Klavora predlagala, da se sredstva lahko zagotovijo iz splošne proračunske rezervacije. To potem 

tudi ne bi predstavljalo spremembe samega odloka. 
 

Podžupanja v funkciji županje se je strinjala s predlagano rešitvijo. 

 
Gregor Poljak je predstavil še druge pobude, ki so bile podane na Odboru za gospodarstvo, in sicer 

10.000 eur za sanacijo tlaka v Podružnični šoli Volče, 2.700 eur za zamenjavo vrat v šolski kuhinji OŠ 
Tolmin ter sredstva za sanacijo prostorov v OŠ Tolmin. 

 
Karel Laharnar je izrazil strinjanje glede glasovanja o predlogu Otona Bratuža. 

 

Danijel Oblak je v nadaljevanju pojasnil glede postopka prve in druge obravnave proračuna oz. rebalansa 
proračuna ter podajanju amandmajev. Pojasnil je še, da ima vsak odbor, ki obravnava rebalans, pravico 

podajati pripombe za katero koli vsebinsko področje. Želi pa si, da bi predsedniki odborov glede 
razpravljanja na njihovih sejah bolj podrobno nato podali poročila na sejah občinskega sveta. Glede 

predloga podanega s strani Otona Bratuža pa predlaga, da se sprejme sklep o prerazporeditvi 5.000 eur 

iz splošne proračunske rezervacije. 
 

Direktor občinske uprave mag. Matjaž Kos je v nadaljevanju prebral in dodatno pojasnil sklep Odbora 
za gospodarstvo v zvezi s predlaganimi pobudami.  

 

Glede na ugodno sprejet predlog, predlagan s strani Otona Bratuža, je predsedujoča predlagala, da se 
odlok sprejme v obeh obravnavah in pozvala k odločanju. 

 
Predsedujoča je ugotovila, da je na seji prisotnih 17 članov OS. Člani OS so s 14 glasovi ZA in nobenim 

glasom PROTI sprejeli  
 

S K L E P 

 
Sprejme se Odlok o spremembah Odloka o proračunu Občine Tolmin za leto 2022, v prvi 

obravnavi. 
 

 

Predsedujoča je ugotovila, da je na seji prisotnih 18 članov OS. Člani OS so s 15 glasovi ZA in nobenim 
glasom PROTI sprejeli  
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S K L E P 
 

Sprejme se Odlok o spremembah Odloka o proračunu Občine Tolmin za leto 2022, v drugi 
obravnavi. 

 
 

K 5. točki dnevnega reda. 

 
Razprava in sklepanje o predlogu Odloka o spremembi Odloka o ustanovitvi javnega 

vzgojno-varstvenega zavoda VVZ Ilke Devetak Bignami Tolmin, v prvi obravnavi. 
 

Poročevalec direktor občinske uprave mag. Matjaž Kos, ki je poleg predloga odloka pod to točko 

dnevnega reda predstavil še predlog odloka, naveden pod 6. točko dnevnega reda. 
 

Stališče Odbora za družbene dejavnosti je v okviru 5. in 6. točke dnevnega reda podal predsednik odbora 
Peter Kavčič, stališče Statutarno pravne komisije pa predsednik komisije Danijel Oblak. 

 
Predsedujoča je odprla razpravo, vendar razpravljavcev ni bilo. 

 

Predsedujoča je predlagala, da se navedeni predlog odloka pod to točko dnevnega reda sprejme v obeh 
obravnavah ter pozvala k odločanju. 

 
Predsedujoča je ugotovila, da je na seji prisotnih 17 članov OS. Člani OS so s 17 glasovi ZA in nobenim 

glasom PROTI sprejeli  

 
S K L E P 

 
Sprejme se Odlok o spremembi Odloka o ustanovitvi javnega vzgojno-varstvenega zavoda 

VVZ Ilke Devetak Bignami Tolmin, v prvi obravnavi. 
 

 

Predsedujoča je ugotovila, da je na seji prisotnih 18 članov OS. Člani OS so s 18 glasovi ZA in nobenim 
glasom PROTI sprejeli  

 
S K L E P 

 

Sprejme se Odlok o spremembi Odloka o ustanovitvi javnega vzgojno-varstvenega zavoda 
VVZ Ilke Devetak Bignami Tolmin, v drugi obravnavi. 

 
 

K 6. točki dnevnega reda. 

 
Razprava in sklepanje o predlogu Odloka o spremembi Odloka o ustanovitvi javnega 

vzgojno-izobraževalnega zavoda Glasbena šola Tolmin, v prvi obravnavi. 
 

Obrazložitve za navedeni predlog odloka je podal direktor občinske uprave mag. Matjaž Kos pri 5. točki 
dnevnega reda. 

 

Predsedujoča je predlagala, da se predlog odloka sprejme v obeh obravnavah. 
 

Pozvala je k odločanju. 
 

Predsedujoča je ugotovila, da je na seji prisotnih 17 članov OS. Člani OS so s 16 glasovi ZA in nobenim 

glasom PROTI sprejeli  
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S K L E P 
 

Sprejme se Odlok o spremembi Odloka o ustanovitvi javnega vzgojno-izobraževalnega 
zavoda Glasbena šola Tolmin, v prvi obravnavi. 

 
 

Predsedujoča je ugotovila, da je na seji prisotnih 16 članov OS. Člani OS so s 16 glasovi ZA in nobenim 

glasom PROTI sprejeli  
 

S K L E P 
 

Sprejme se Odlok o spremembi Odloka o ustanovitvi javnega vzgojno-izobraževalnega 

zavoda Glasbena šola Tolmin, v drugi obravnavi. 
 

 
K 7. točki dnevnega reda. 

 
Razprava in sklepanje o predlogu Pravilnika o dodeljevanju sredstev za programe v 

mladinskem sektorju v občini Tolmin. 

 
Poročevalec višji svetovalec za družbene dejavnosti Matej Kavčič. 

 
Za Odbor za družbene dejavnosti je poročal predsednik odbora Peter Kavčič, za Statutarno pravno 

komisijo pa predsednik komisije Danijel Oblak. 

 
Predsedujoča je odprla razpravo, vendar razpravljavcev ni bilo.  

 
Pozvala je k odločanju. 

 
Predsedujoča je ugotovila, da je na seji prisotnih 18 članov OS. Člani OS so s 18 glasovi ZA in nobenim 

glasom PROTI sprejeli  

 
S K L E P 

 
Sprejme se Pravilnik o dodeljevanju sredstev za programe v mladinskem sektorju v občini 

Tolmin. 

 
 

K 8. točki dnevnega reda. 
 

Razprava in sklepanje o sklepu o lokacijski preveritvi LP 05 za določitev stavbnega 

zemljišča pri posamični poselitvi v EUP A 368. 
 

Poročevalka vodja Oddelka za okolje in prostor Sanja Sivec Levpušček. 
 

Za Odbor za okolje in prostor je poročal predsednik odbora Klemen Šavli. 
 

Predsedujoča je odprla razpravo, vendar razpravljavcev ni bilo. 

 
Predsedujoča je pozvala k odločanju. 

 
Predsedujoča je ugotovila, da je na seji prisotnih 18 članov OS. Člani OS so s 18 glasovi ZA in nobenim 

glasom PROTI sprejeli  

S K L E P 

o lokacijski preveritvi LP 05 za določitev obsega stavbnega zemljišča 

pri posamični poselitvi v EUP A 368 
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1. člen 

S tem sklepom se potrdi lokacijska preveritev z identifikacijsko številko prostorskega akta v zbirki 

prostorskih aktov ID 2901, ki se nanaša na določitev obsega stavbnega zemljišča pri posamični poselitvi 
za enoto urejanja prostora, ki je v Občinskem prostorskem načrtu Občine Tolmin (Uradni list RS, 

št. 78/12), določena z oznako EUP A 368, na zemljiščih s parc. št. 439/2, 439/5, 442/3, 442/4 in 777/3 

k.o. 2255 Lom. 
2. člen 

Obseg in oblika stavbnega zemljišča se za namen gradnje enostanovanjskega objekta preoblikujeta 
tako, kot izhaja iz Elaborata lokacijske preveritve, ki ga je izdelal Locus prostorske informacijske rešitve 

d.o.o., Ljubljanska cesta 76, 1230 Domžale, oktober 2021, popravek marec 2022.  
 

3. člen 
Površina stavbnega zemljišča posamične poselitve z oznako A 368 se preoblikuje in poveča na del 

zemljišč s parc. št. 439/2, 439/5, 442/3, 442/4 in 777/3  k.o. 2255 Lom. Povečanje znaša 452,3 m2, kar 
predstavlja 19,3 % izvorne oblike, tako da nova skupna površina te posamične poselitve znaša 2798,33 

m2.  

Natančna oblika ter velikost območja stavbnega zemljišča je določena v elaboratu lokacijske preveritve 
iz 2. člena tega sklepa.  

4. člen 
Ta sklep se vpiše v evidenco lokacijskih preveritev, ki jo Občina Tolmin vodi v skladu s četrtim odstavkom 

133. člena ZUreP-2.  

Občina Tolmin podatek o spremenjeni obliki in velikosti stavbnega zemljišča vnese v evidenco stavbnih 
zemljišč, ob naslednjih spremembah in dopolnitvah OPN pa jo ustrezno prikaže v grafičnem prikazu 

namenske rabe prostora.  
Sklep se posreduje Upravni enoti Tolmin in Ministrstvu za okolje in prostor.  

 
5. člen 

Ta sklep začne veljati petnajsti dan po objavi v Uradnem listu Republike Slovenije.  

 
 

K 9. točki dnevnega reda. 
 

Seznanitev s Poročilom o izvajanju Lokalnega energetskega načrta v občini Tolmin za leto 

2021. 
 

Poročevalec direktor Goriške lokalne energetske agencije (Golea) Rajko Leban. 
 

Danijel Oblak je sejo zapustil ob 20. uri. 
 

Predsedujoča je odprla razpravo, v kateri so sodelovali Peter Kavčič, Rajko Leban in Oton Bratuž. 

 
V razpravi so bila postavljena vprašanja glede možnosti priklopa večnamenskega objekta na Brajdi na 

kotlovnico Šolskega centra Tolmin ter tudi možnosti priklopa kinogledališča in muzeja ali v prihodnosti 
celo bazena, možnosti postavitve fotovoltaike na večnamenskem objektu Brajda ter glede omejitev s 

strani urbanistov v zvezi s postavitvijo fotovoltaike na objektih. 

 
Predsedujoča je pozvala k odločanju. 

 
Predsedujoča je ugotovila, da je na seji prisotnih 17 članov OS. Člani OS so s 17 glasovi ZA in nobenim 

glasom PROTI sprejeli  

 
 

 
 

 
 

https://www.uradni-list.si/glasilo-uradni-list-rs/vsebina/2020-01-2561/sklep-o-lokacijski-preveritvi-za-dolocitev-obsega-stavbnega-zemljisca-pri-posamicni-poselitvi-za-enoto-urejanja-prostora-z-oznako-vra-9a-v-obcini-dravograd---id-1704/#1. člen
https://www.uradni-list.si/glasilo-uradni-list-rs/vsebina/2020-01-2561/sklep-o-lokacijski-preveritvi-za-dolocitev-obsega-stavbnega-zemljisca-pri-posamicni-poselitvi-za-enoto-urejanja-prostora-z-oznako-vra-9a-v-obcini-dravograd---id-1704/#1. člen
https://www.uradni-list.si/glasilo-uradni-list-rs/vsebina/2020-01-2561/sklep-o-lokacijski-preveritvi-za-dolocitev-obsega-stavbnega-zemljisca-pri-posamicni-poselitvi-za-enoto-urejanja-prostora-z-oznako-vra-9a-v-obcini-dravograd---id-1704/#2. člen
https://www.uradni-list.si/glasilo-uradni-list-rs/vsebina/2020-01-2561/sklep-o-lokacijski-preveritvi-za-dolocitev-obsega-stavbnega-zemljisca-pri-posamicni-poselitvi-za-enoto-urejanja-prostora-z-oznako-vra-9a-v-obcini-dravograd---id-1704/#2. člen
https://www.uradni-list.si/glasilo-uradni-list-rs/vsebina/2020-01-2561/sklep-o-lokacijski-preveritvi-za-dolocitev-obsega-stavbnega-zemljisca-pri-posamicni-poselitvi-za-enoto-urejanja-prostora-z-oznako-vra-9a-v-obcini-dravograd---id-1704/#3. člen
https://www.uradni-list.si/glasilo-uradni-list-rs/vsebina/2020-01-2561/sklep-o-lokacijski-preveritvi-za-dolocitev-obsega-stavbnega-zemljisca-pri-posamicni-poselitvi-za-enoto-urejanja-prostora-z-oznako-vra-9a-v-obcini-dravograd---id-1704/#3. člen
https://www.uradni-list.si/glasilo-uradni-list-rs/vsebina/2020-01-2561/sklep-o-lokacijski-preveritvi-za-dolocitev-obsega-stavbnega-zemljisca-pri-posamicni-poselitvi-za-enoto-urejanja-prostora-z-oznako-vra-9a-v-obcini-dravograd---id-1704/#5. člen
https://www.uradni-list.si/glasilo-uradni-list-rs/vsebina/2020-01-2561/sklep-o-lokacijski-preveritvi-za-dolocitev-obsega-stavbnega-zemljisca-pri-posamicni-poselitvi-za-enoto-urejanja-prostora-z-oznako-vra-9a-v-obcini-dravograd---id-1704/#5. člen
https://www.uradni-list.si/glasilo-uradni-list-rs/vsebina/2020-01-2561/sklep-o-lokacijski-preveritvi-za-dolocitev-obsega-stavbnega-zemljisca-pri-posamicni-poselitvi-za-enoto-urejanja-prostora-z-oznako-vra-9a-v-obcini-dravograd---id-1704/#6. člen
https://www.uradni-list.si/glasilo-uradni-list-rs/vsebina/2020-01-2561/sklep-o-lokacijski-preveritvi-za-dolocitev-obsega-stavbnega-zemljisca-pri-posamicni-poselitvi-za-enoto-urejanja-prostora-z-oznako-vra-9a-v-obcini-dravograd---id-1704/#6. člen
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S K L E P 
 

1. 

Občinski svet se seznani z Letnim poročilom o izvedenih ukrepih iz akcijskega načrta 

Lokalnega energetskega koncepta in njihovih učinkih. 

2. 

Sklep velja takoj. 

 

K 10. točki dnevnega reda. 
 

Vprašanja in predlogi. 
 

Klemen Šavli je izrazil željo po podrobni predstavitvi današnje umaknjene točke dnevnega reda v zvezi 

s Sotočjem na naslednji seji občinskega sveta. Zanimalo ga je še trenutno stanje gradnje obvoznice ter 
glede preselitve bencinske črpalke. 

 
Maša Klavora, podžupanja v funkciji županje je pojasnila, da bo za naslednjo sejo pripravljeno dodatno 

gradivo v zvezi s Sotočjem, pojasnila pa je, da bo v tem času delovna skupina seznanila vse pobudnike 
ter to priložila tudi k gradivu. 

 

Vodja oddelka za okolje in prostor Sanja Sivec Levpušček je glede preselitve bencinske črpalke pojasnila, 
da je bil v lanskem letu izveden sestanek s Petrolom, kjer so pokazali interes za lokacijo na Logu. Bil je 

pripravljen tudi osnutek pisma o nameri, vendar so bile zahteve s strani Petrola nato dosti večje. 
Potreben bo še dodaten sestanek. Po občinskem prostorskem načrtu pa je sedaj na Logu primerna 

namenska raba za gradnjo bencinske črpalke. 

 
Petra Kavčiča je zanimalo, kdaj se bo sprejemal OPPN. 

 
Sanja Sivec Levpušček je pojasnila, da se OPPN za območje na Logu lahko sprejema fazno, tj. za vsak 

posamezni del. Dokler pa nimamo podrobnejšega programa, bi bilo to nesmiselno delat. Dodala je še, 

da bi stroški OPPN-ja bremenili bodočega investitorja. 
 

Petra Kavčiča je še zanimalo, na kakšen način se išče bodoče investitorje ter kje smo s selitvijo policijske 
postaje Tolmin. 

 
Direktor občinske uprave mag. Matjaž Kos je glede selitve policijske postaje Tolmin pojasnil, da je bilo 

z Ministrstvom za notranje zadeve podpisano pismo o nameri. Ministrstvo je pristopilo k projektiranju, v 

proračunu pa imamo vse planirano za zamenjavo zemljišč. Naša pravna služba je pripravila predlog 
pravnih podlag, vendar povratne informacije z njihove strani še nimamo. 

 
Ob 20.40 je sejo zapustila Nataša Gabršček. 

 

Sanja Sivec Levpušček je pojasnila, da se glede gradnje nove bencinske črpalke dogovarjamo s 
Petrolom, saj si želimo, da bi to zemljišče, na kateri je obstoječa črpalka, dobili v last. Pri umeščanju v 

prostor pa se bo treba prilagajati policijski postaji ter centru za zaščito in reševanje, predvsem zaradi 
uvozov.  

 
Oton Bratuž je glede pred časom sprejetih pogojev za festivale mnenja, da organizatorji pritiskajo na 

občino ter da gredo zadeve bolj njim v prid, namesto pa krajanom. Želel je opozoriti, da bo potrebno 

sprejeti nov pravilnik, da ne bomo tako spet izsiljevani s tem, da so karte že šle v prodajo. Smiselno bi 
bilo organizatorje opozoriti, naj ne prodajajo kart za naslednja leta. 
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Maša Klavora je pojasnila, da se bo ta problematika obravnavala na naslednji seji občinskega sveta pod 

točko razvoja območja ob Sotočju. 
 

Oton Bratuž se je želel prepričati, ali se bo torej pri tej točki dnevnega reda razpravljalo o samem objektu 
na Sotočju ter o festivalskem režimu. 

 

Mag. Matjaž Kos je pojasnil, da želimo o tej problematiki čim prej razpravljati ter da mora delovna 
skupina pripraviti poročilo in to predstaviti občinskemu svetu. 

 
Darja Mrak je podala pripombo, da se občani niso strinjali z nedavno sprejetim sklepom o pogojih za 

organizacijo in izvedbo festivalov ob Sotočju v letu 2022. 

 
Maša Klavora je pojasnila, da imajo festivali podpornike ter nasprotnike, letošnje leto pa bo nekakšen 

test za festivale v smislu upoštevanja pogojev. 
 

Darja Mrak je še dodala, da bi moral biti dostop do Sotočja vedno odprt. 
 

Maša Klavora je pojasnila, da je naša naloga postaviti pogoje za leto 2023. 

 
Aljoša Križnič je glede gradnje kolesarske povezave Tolmin – Most na Soči povedal, da zadeva pri galeriji 

stoji, dela se ne izvajajo, uveljavljena pa je zapora ceste. Želi si, da bi bil ta odsek čim prej izveden. 
 

Sanja Sivec Levpušček je pojasnila, da višji svetovalec za razvojne projekte in investicije mag. Miran 

Drole na sestankih vedno poudarja, da je že začetek turistične sezone in da gre za nevaren odsek, 
vendar se zadeve ne premikajo tako kot bi si želeli.  

 
Drugih vprašanj in predlogov ni bilo. 

 
29. seja Občinskega sveta Občine Tolmin je bila zaključena ob 20.53. 

 

 
mag. Matjaž Kos,                Maša Klavora,  

direktor občinske uprave           podžupanja v funkciji županje 
 

 

 
 

 
 

 

 
Zapisala: 

Janja Čebokli 


